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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Karl-Petter Thorwaldsson (S)

2021/22:1251 Fakturering av styrelsearvode

Högsta förvaltningsdomstolen har genom domar om styrelseledamöters 
möjlighet att fakturera arvode för styrelsearbete till eget bolag (HFD 2017 ref. 
41 och HFD 2019 not 31) fastslagit att sådant arvode ska beskattas som 
inkomst av tjänst.

Denna rättsutveckling har varit negativ och riskerar att bli ett hinder för många 
företag i tillväxtfas. Särskilt företag som ser behov av extern kompetens i 
styrelsen kan få svårt att hitta sådan kompetens. Externa styrelseledamöter i 
mindre och medelstora företag kan bidra med värdefull rådgivning och kunskap 
vad gäller strategier och varumärkesbyggande. Att försämra villkoren för 
sådana ledamöters arbete drabbar företags möjlighet att växa. För ledamoten 
själv innebär inte heller tjänstebeskattningen några av de fördelar som 
tjänstebeskattade anställda åtnjuter.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga näringsminister Karl-Petter Thorwaldsson:

 

Är ministern villig att ta initiativ så att styrelseledamöter åter ska kunna 
fakturera sitt uppdrag via F-skatt?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-11
Besvaras senast
2022-03-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


